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BESTYRELSENS BERETNING 2024 
 

 

Bestyrelsen har afholdt 4 bestyrelsesmøder og udsendt 4 nyhedsbreve. 

 

Vejvedligeholdelse  

I det forgangne år har vi fået udlagt stabilgrus og større sten på Skovløbervej, Fasanstien, 

Birkekrogen, Th. Jensensvej og Vandpilesvinget. Derudover er der udlagt støvbinder på 

Skovløbervej, Fasanstien, Birkekrogen og Dyrevekslen. Arbejdet kom lidt sent i gang på 

grund af et meget vådt efterår. 

Vi har fået leveret stabilgrus til vores depotbunker.  

Vi er fra bestyrelsens side tilfredse med resultatet og vil fortsætte arbejdet. 

Vejbidrag 

De grundejere, der benytter vores veje og ikke er medlemmer af G/F, betaler vejbidrag. 

Ny affaldsordning til sommerhuse 

Det er vores indtryk, at den nye ordning for affaldssortering - der trådte i kraft d. 1. 

november 2023 for sommerhusområder - fungerer tilfredsstillende. Dog henstiller 

bestyrelsen til, at medlemmerne placerer deres affaldsbeholdere inden for egen grund. 

Den nye postaftale 

Sommerhusområder, der er udstykket før d. 1. januar 1973, er fritaget for den nye 

postaftale. Det betyder, at vores grundejerforening derfor ikke skal have flyttet postkasser 

til et fælles område. 

Udbetaling fra Energiselskab Andel 

Via facebook gruppe og bestyrelsen blev  medlemmerne gjort opmærksom på, at hver 

husstand var berettiget til at få udbetalt kr. 2.500 brutto fra Energiselskab Andel. Vi håber, 

at alle gjorde brug af denne oplysning. 

Medlemslister på hjemmesiden 

Medlemslisten på vores hjemmeside vil fremover kun indeholde navn, sommerhusadresse 

og telefonnummer. Det er helt frivilligt, om medlemmer vil stå på denne liste. Grunden til at 

vi har listen er, at naboer således kan kontakte hinanden i tilfælde af indbrud, væltede 

træer og lignende. 

Den udvidede medlemsliste vil fremover kun være tilgængelig for bestyrelsen, jfr. GDPR. 

Støj 

Bestyrelsen får ind imellem henvendelser fra medlemmer som er plaget af støj fra især 

naboer. På denne baggrund vil bestyrelsen henstille til, at alle medlemmerne i 

grundejerforeningen tager hensyn til næromgivelserne, når de støjer. Bestyrelsen har 

samlet en række gode råd vedrørende støj i en pjece, der kan hentes på foreningens 

hjemmeside. 
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Japansk pileurt 

Vi får stadig henvendelser fra jer medlemmer om Japansk Pileurt. En plante, som alle har 

pligt til at fjerne, såfremt den vokser frem på ens grund.  

Vi opfordrer derfor igen alle til at hjælpe hinanden med at bekæmpe planten. Der gøres 

ikke noget specifikt fra bestyrelsens side. Pileurten har en styrke, der gør, at den kan gå 

igennem beton og løfte fundamentet på et mindre hus – f.eks. et sommerhus – derfor er 

der al mulig grund til at udrydde planten. Og du må ikke vente med at komme i gang. Se 

også nyhedsbrev nr. 18 på hjemmesiden. 

 

Nabohjælp 

I det forgangne år er bestyrelsen ikke bekendt med, at der har været indbrud. Vi opfordrer 

fortsat alle til at indgå i ordningen med Nabohjælp, som viser sig at kunne forebygge op 

mod en fjerdedel af alle indbrud. 

 

Badebroen 

Rigtig mange har glæde af den, derfor fortsætter vi med at betale til driften.  
 
 
 

Med disse ord afslutter vi vores beretning. 

 

Bestyrelsen, den 21. august 2024 
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